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چراغ سبز تماشاخانه سپند به 
نمایش »شب بخیر مادر«

همدلی|   نمایش »شب بخیر مادر« به تهیه کنندگی 
سعید روستایی به تماشاخانه سپند می آید. به نقل 
از روابط عمومی گروه، نمایش »شــب بخیر مادر« 
به کارگردانی احســان حسینخانی و تهیه کنندگی 
سعید روستایی از سوم خردادماه، در سالن شماره۲ 
پردیس تئاتر سپند به اجرا درمی آید. در این نمایش 
۹۰دقیقه ای که نوشته مارشا نورمن و ترجمه حمید 
احیاء است، رعنا مقدم و سبا مهدویان ایفای نقش 
می کنند. همچنین از گروه کارگردانی و اجرایی این 
نمایش می توان به دســتیار کارگردان و برنامه ریز: 
سرور قرایی، مدیر صحنه: فاطمه مهرآیین، دستیار 
صحنه: فاطمه محمدنژاد، طراح نور: رضا خضرایی، 
طراح لباس: رعنا مقدم، مجری دکور: رضا گنجی، 
طراح پوســتر: محمدحســین محرمی، ســعیده 
شــجاعی، طراح تیزر: الهه کوه بر، عکاسان: مهدی 
رمضانی و کیمیا نورافزا و علیرضا مقدم ـ اســتودیو 
پاپیون، مدیر امور رســانه: امیر پارسائیان مهر اشاره 
کــرد. کارگردان در خلاصــه ای از این اثر می گوید 
نمایش »شــب بخیر مادر« روایت زندگی جسی و 
مادرش اســت که سال هاســت در یك خانه با هم 
زندگی می کنند و همه چیز در ظاهر آرام و ســاده 
پیش می رود، ولی شــبی جسی تصمیم خود را به 
مــادرش اعلام می کند. گفتنی اســت پیش فروش 
نمایــش »شــب بخیر مــادر« از روز پنج شــنبه، 
بیســت ونهم اردیبهشت ماه در ســایت تیوال آغاز 
می شــود و علاقه مندان می توانند برای خرید بلیت 

این نمایش اقدام کنند.

»امیر پارسائیان مهر«:
این روزها، نقاشی همه

 زندگی من است

همدلی|   روز جمعه 3۰اردیبهشــت ماه در گالری 
زرنا، نمایشگاه گروهی هنرهای تجسمی شامل آثار 
هنرمندان مختلف در رشــته های عکاسی، نقاشی، 
طراحی و حجم ســازی افتتاح شــد. یکــی از این 
هنرمندان، امیر پارســائیان مهر بود که شش تابلو 
نقاشــی را با عنوان »نظم در بی نظمی« روی دیوار 
برد. امیر پارسائیان مهر، هنرمند نقاش درباره آثارش 
در این نمایشــگاه می گویــد: »از بین آثار جدیدم، 
تعداد شــش نقاشــی روی بوم با ابعاد 1۰۰ در 7۰ 
را از مجموعــه ای با عنوان »نظم در بی نظمی« که 
با رنگ اکریلیك و تکنیك  آبســتره کار شــده، در 
نمایشــگاه گروهی در »گالری زرنا« شرکت دادم«. 
پارســائیان مهر در خصوص حس وحــال خود در 
نقاشی ها می گوید: این روزها و به واسطه اتفاقاتی که 
در زندگی شــخصی ام رخ داده، نقاشی همه زندگی 
من شده است. در کل، کار با ابزار نقاشی لذت بخش 
اســت، فرقی نمی کند قلم روی بوم بزنم یا رنگ را 
با کاردک روی بوم پخش بکنم. نکته مهم، آرامش 
و حس خوبی اســت که کار کــردن با رنگ به من 
منتقل می کند و باعث تخلیه احساســات درونی ام 
می شــود. البته از نقاشــی امرارمعــاش نیز انجام 
می دهم. امیر پارســائیان مهر، که عضو هیات مدیره 
خانه تئاتر و همچنین از هنرمندان فعال در عرصه 
تئاتــر و عضو خانه هنرمندان ایران اســت، چالش 
اصلی نقاشــان ایرانی را که برای کســب درآمد به 
هنر نقاشی روی آورده اند، معضل اقتصادی دانست 
و توضیح داد: »طی ســال های گذشته اتفاقاتی در 
اقتصاد کشور افتاد که عرصه را بر هنرمندان تنگ 
کرد. کسانی که می خواهند روی بوم نقاشی کنند، 
نیاز دارند مدیوم های رنگ روغن و اکرولیك داشته 
باشند. تهیه ابزارهایی مانند بوم، رنگ، قلم مو و سایر 
اقــلام که ما با آن در ارتباطیم برای هنرمندان یك 
معضل است. درست است که نقاشی برای خیلی ها 
یك سرگرمی به حســاب می آید، ولی منبع درآمد 
برخی افراد است که حرفه ای به قضیه نگاه می کنند. 
برای چنین کسانی به واسطه کمیاب شدن و گرانی 
بعضی برندهای خارجی وارداتی، شــرایط ســخت 
و عرصه تنگ شده اســت«. گفتنی است مدیریت 
گالری »زرنا« را زهرا رسول زاده نمین بر عهده دارد 
و برگزارکننده این نمایشگاه آیناز زارعی است. این 
دوره از نمایشــگاه، با 3۲اثر منتخب از ۲1هنرمند 
روز جمعه 3۰اردیبهشت ماه کار خود را آغاز کرد و 
تا روز سه شنبه سوم خرداد ادامه دارد. علاقه مندان 
برای بازدید از این نمایشگاه گروهی، می توانند بین 
ساعت 1۶ تا 1۹ تاریخ های یادشده به گالری زرنا در 
نشانی خیابان انقلاب، بین خیابان وصال شیرازی و 
خیابان دانشگاه، کوی اسکو، شماره1۰، طبقه دوم 

مراجعه بکنند.

داور جشنواره تئاتر خیابانی »سردریم«:
مستقل شدن تئاتر در 

شهرستان ها اتفاق مبارکی است

همدلی|   داور دومین جشــنواره تئاتر خیابانی 
»سردریم« گفت: برداشته شدن تمرکز از مراکز 
اســتان ها و مســتقل شــدن تئاتر در شهرهای 

کوچك استان اتفاق مبارکی است. 
به نقل از روابط عمومی دومین جشــنواره تئاتر 
»ســردریم« یعقوب صدیق جمالــی ضمن بیان 
مطلب فوق اظهار کرد: به نظرم هر چقدر شهرها 
بتوانند از مرکز دورتر شــوند و در محیط شهری 
خــود به تولید و اجــرای اثر بپردازنــد، بهتر از 
این اســت که بخواهند تحت شرایط خاص و با 
مشکلات بســیار، اصرار بر اجرا در مراکز استان 
خود داشــته باشند یا در حاشیه ی یك جشنواره 

دیده بشوند.
 او افزود: عقیده دارم هر رویدادی که گســترش 
تئاتر را ســبب شــود، قدم خوب و مؤثری است 
اما ترجیح می دهم جشــنواره هایی ازاین دســت 
غیررقابتی برگزار شــوند و حمایت های مالی از 
گروه های تئاتری به شــکلی غیر از جایزه انجام 

شود.
 ایــن عضو هیات داوران جشــنواره در خصوص 
برگزاری تئاتر خیابانی نیز گفت: در شرایطی که 
ما یا ســالن نداریم و یا ســالن هایی که داریم از 
استاندارد بسیار دور هستند بهترین اتفاق اجرای 
تئاتر محیطی اســت و به عــلاوه این نوع از تئاتر 

تأثیرگذاری بیشتر و بهتری نیز دارد. 
یعقــوب صدیق جمالــی در پایــان تأکید کرد: 
بد نیســت که ما گاهــی نیز خــود را از حصار 
ســالن های تئاتر بیرون بکشیم و تئاتر را به متن 
و بطن جامعه بیاوریم. گفتنی اســت جشــنواره 
تئاتر خیابانی ســردرود »سردریم« از ۲8 تا 31 
اردیبهشــت در دو پارک شهر ســردرود برگزار 
می شود و ســاعت 1۰:3۰ روز 31 اردیبهشت با 
معرفی برگزیدگان به کار خود پایان خواهد داد.

رئیس شورای شهر سردرود:
تاریخ آذربایجان بر صحنه  نمایش 

تصویر شود
رئیس شــورای شــهر ســردرود گفــت: تاریخ 
آذربایجان هنوز به قدر کافــی بر صحنه ی تئاتر 
به تصویر کشیده نشده اند. او در مراسم اختتامیه 
گفت: تئاتر یکی از هنرهایی است می تواند تاریخ 
و فرهنگ و هنر استان و شهر را به شکل شایسته 
معرفی کند. او افزود: در دو  دوره ای که جشنواره 
تئاتر خیابانی در شــهر ســردرود برگزار شد ما 
شــاهد تأثیرگذاری این هنر بودیم و امیدواریم 
که با فعالیت مداوم هنرمندان این حرکت ادامه 

داشته باشد. 
قویــدل ضمن تقدیــر از بانــوان و ایثارگران و 
هنرمندان شــهر ســردرود به خاطر شرکت در 
نمایشــگاه های هنری هفته فرهنگی ســردرود 
تأکید کرد: ســردرود به لطف هنرمندان اســت 
کــه هنر شــهر نام گرفته و امیــدوارم بتوانیم با 
برنامه هایی ازاین دســت بتوانیــم در معرفی این 

شهر به وظیفه خود عمل کنیم.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان:

سردرود شهر فرهیختگان است
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی آذربایجان 
شــرقی گفت: ســردرود گرچه در حاشیه شهر 
تبریز اســت اما همیشــه مهد تربیت و معرفی 
فرهیختگان بســیاری بوده است.  قاسم ناظمی 
در مراســم اختتامیه جشــنواره گفت: امیدوارم 
مدیران شهری و فرهنگی سردرود ارزش تاریخی 
و هنرمندان شــهر خود را بدانند و در راه حفظ 
و اعتلای آن بکوشند. او افزود: زبان غیرمستقیم 
هنر از هر زبان دیگری والاتر و تأثیرگذارتر است 
و مــا اگر به دنبال رســاندن پیام و شناســاندن 
ظرفیت های منطقه هســتیم نبایــد از آن غافل 
شــویم.  ناظمی ادامه داد: اســتفاده درســت از 
زبان هنر توســعه اجتماعی، توسعه اقتصادی و 
توسعه فرهنگی را به دنبال خواهد داشت. قاسم 
ناظمی در پایان تأکید کرد: امیدوارم هنرمندان 
و  مسئولان شهر ســردرود در این مسیر ماندگار 
باشــند و به حرکت خود ادامه دهند و ما نیز در 
این راه و برای توسعه زیست فرهنگی و بهره گیری 

از این ابزار در کنار هنرمندان هستیم.

رویداددریچه

همدلی| علــی نامجو:» چند ماه قبل، 
انتخابــات خانه موســیقی بعــد از ماه ها 
تأخیــر بالاخــره برگزار شــد و برخلاف 
انتقادهای زیادی که از این ســو و آن سو 
مطرح می شــد، بــاز هم همــان ترکیب 
همیشــگی با تغییراتی جزئی وارد هیات 
مدیره این خانه شدند. برای بار چندم هم 
حمیدرضا نوربخش بر صندلی مدیرعاملی 

این نهاد موسیقایی تکیه زد.
از آن زمــان تا امروز، بســیاری از اهالی 
برگزاری جلســه شورای  رســانه منتظر 
عالی خانه موســیقی بودند تا در جریان 
خروجــی این جلســه قــرار بگیرند و با 
این جلســه چشم انداز  بررســی گزارش 
مدیریتی دوره جدید در خانه موســیقی 

را تا حدود زیادی دریابند.
این جلســه هم بالاخره برگزاری شــد و 
داریــوش پیرنیاکان کــه در این دوره از 
انتخابات هیــات مدیره خانه موســیقی 
هم به عنــوان رئیس هیــات مدیره خانه 
موســیقی و هم در مقام ســخنگوی این 
هیات مدیره مجــدداً مأمور ارائه منویات 
ایــن هیــات و البتــه به طورکلــی خانه 
موســیقی برای انتشــار در رسانه ها شده 
بود، به توضیح درباره جلسه شورای عالی 

پرداخت.
 او در ســال های قبل هم این مسئولیت 
)ســخنگو( را بر عهده داشــت. رئیس و 
موسیقی«  »خانه  مدیره  هیات  سخنگوی 
بعد از برگزاری جلســه شورای عالی این 
خانه و بــرای توضیح درباره محتوای این 
جلســه، گفت: ســعی ما بر این است که 
»خانه موسیقی« بتواند روی پای خودش 
بایســتد و بتوانیــم درآمدزایــی کنیــم 
زیرا ما نهادی مســتقل هســتیم و وقتی 
استقلالمان کامل می شود که ازنظر مالی 

هم استقلال داشته باشیم.
این ســخنان البته بدون شــك دل انگیز 
اســت اما برای حفظ اســتقلال یك نهاد 
صنفی کــه بنا دارد خانه ای باشــد برای 
اهالی هنر موســیقی در سراسر ایران به 

شیوه نامه ای عملی نیاز داریم.
داریوش پیرنیاکان )رئیس هیات مدیره و 
عضو شــورای عالی خانه موسیقی ایران( 
پیرامون جلســه اخیر شورای عالی »خانه 
موســیقی« و مســائل مطرح شده در آن 
گفت: می دانید که شــورای عالی از نظر 
جایگاه بالاترین جایگاه را در نهاد »خانه 
موســیقی« دارد و سیاســت گذاری های 
کلان »خانه موســیقی« بر عهده شورای 
عالی ا ســت. این است که حتماً شورا باید 
در جریان امور قرار بگیرد و تصمیماتی را 
اخذ کند و درخواســت ها و ابلاغ هایی را 
که برای هیات مدیره دارد عنوان کند که 
به نظرم کلًا جلســه بسیار مفید و پرباری 
بود کــه انجام گرفت و بعــد هم هر یك 
از دوســتان هم در شــورای عالی نظرات 

خودشان را گفتند.
برگزاری  از  پیــش رو؛  برنامه های   
اکسپو و نمایشگاه ساز تا سمینارهای 

هنری
رئیس و ســخنگوی هیات مدیره »خانه 
موســیقی« درباره برنامه های مطرح شده 
از ســوی هیات مدیره به شــورای عالی 
گفت: »برنامه هایی که ما در هیات مدیره 
مصــوب کردیــم و دیروز هــم به صحن 
شــورای عالی آوردیم و آنجا مطرح شــد 
چند برنامه بسیار گسترده است که آن ها 
را در پیــش گرفتیم و حتمــاً باید انجام 
بگیرد؛ یکی اکسپویی  است که حتماً باید 

برگزار شود زیرا خیلی می تواند در جامعه 
تأثیرگذار باشد.

 موضــوع برنامه دیگر نمایشــگاه ســاز 
اســت کــه از آن چیــزی که قبــلًا بود 
بســیار گســترده تر خواهد بود و در کنار  
آن انتشــارات موسیقی و تمامی سازهای 
محلی و ســازهای موســیقی نواحی هم 
در آنجا قرار اســت به نمایش گذاشــته 
شــود. مورد بعدی هم که بسیار می تواند 
تأثیرگذار باشد سمیناری است که درباره 
تأثیرگــذاری نهادهای مدنی قرار اســت 
برگزار شــود که فکر می کنم ان شــاءالله 
در مهرماه برگزار خواهد شــد که تنها با 
نیست  ایران  داخل  اندیشــمندان  حضور 
بلکه از اندیشــمندان خــارج از ایران هم 
دعوت خواهیم کرد که در این ســمینار 
شــرکت کنند تا تقریبــاً موضع نهادهای 
مدنــی، تأثیرگذاری نهادهــای مدنی در 
نهادهای مدنی در  تأثیرگذاری  اجتماع و 
زمینــه هنر در آن باز شــود که می تواند 

بسیار در آینده راهگشا باشد.«
به نظر می رسد دستاوردهای اقداماتی که 
برای یك نهاد صنفی هزینه بر خواهد بود 
باید قابل اندازه گیری باشــد و برای مثال 
این توضیــح که موضــع نهادهای مدنی 
باز شــود، نمی تواند هدفی باشد که بشود 
به راحتــی آن را اندازه گیری کرد تا فرضاً 
بگوییم این موضــع در کدام نقاط ایران، 
برای چه طبقه ای و در چه حدی بازشده 

است؟!
 »خانــه موســیقی« بــه معرفی 

استعدادهای جوان کمک می کند
داریوش پیرنیاکان در ادامه با اشــاره به 
برنامه تشــکیل ارکســتر مجلسی توسط 
»خانــه موســیقی« گفت: »قرار اســت 
»خانه موسیقی« یك ارکستر مجلسی راه 
بیندازد و ســعی کند که آثارِ آهنگسازان 
ایرانی را اجرا کند، خصوصاً آهنگســازان 
جــوان. یا مثلًا برنامه دیگــری داریم که 
از جوان ها و نوجوانانی که کار موســیقی 
می کننــد حتماً کلیپ هایی تهیه شــود، 
در فضای مجازی گذاشــته شود و این ها 
معرفی شوند آن هم در هر یك از سازهای 
کلاســیك، محلــی، موســیقی ردیــف 
دستگاهی و... تا این ها معرفی شوند؛ زیرا 
الان عرصه ای نیســت که این جوان ها و 
نوجوان ها کار خودشــان را عرضه کنند. 
خانه  موســیقی تلاش می کند که بتواند 
به استمرار موسیقیِ هنری و جدی کمك 
کند. خب موســیقی های دیگــر همه جا 
هست و خیلی هم ســاپورت و پشتیبانی 
می شود، اما موســیقی جدی و هنری را 
آن طور که بایدوشاید نه رادیوتلویزیون نه 
ارشاد نه شهرداری و نه هیچ یك از این ها 

پشتیبانی و ساپورت نمی کنند.
این اســت کــه ما ســعی می کنیم حتی 
به طور اندک ایــن کار را انجام بدهیم تا 
این جوان ها و نوجوان ها امیدوار باشــند 

جایی هست که کارشان را ارائه بدهند. 
قرار است از این ها کلیپ های بسیار خوب 
و در ســطح عالی تهیه شــده و در فضای 

مجازی ارائه شود.«
انجام این کار هم حتی اگر مثلًا برای صد 
جوان و نوجوان در ســطح کشور بنا باشد 
قرار باشد اتفاق بیفتد، نیاز به هزینه های 
ســنگینی دارد؛ ســرمایه گذاری که قرار 
است از این حرکت حمایت کند، کیست؟ 
در عوض این حمایت بنا دارد چه چیزی 
دریافت کنــد؟ حقوق مــادی و معنوی 
ایجادشــده برای این جوانان و نوجوانان 

چطــور حفاظت خواهد شــد و در نهایت 
کدام بسترها قرار است مروج آثار به قول 
آقای پیرنیاکان جدی در زمینه موسیقی 

باشد؟
دبیر و ســخنگوی شــورای عالی »خانه 
موســیقی« در ادامــه ســخنانش درباره 
کمرنــگ شــدن کمك هــا و بودجه های 
دولتــی به نهادهای مدنــی صنفی گفت: 
»نهادهــای مدنی شــریان های اجتماعی 
بین  پیونددهنــده  اســت که می توانــد 

حاکمیت و مردم باشد. 
هر کس که بخواهــد این نهادهای مدنی 
را بزنــد در حقیقت مَثَل این اســت که 
»یکی بر ســر شاخ داشــت بنُ می برُید« 
نهادهای مدنی هستند که می توانند  این 
جامعــه را قوام بدهند و در جامعه آگاهی 
ایجــاد کننــد و همچنین جامعــه  را از 

آسیب هایش محفوظ بدارد.«
این توضیح از ســوی آقای سخنگو شاید 
تا ایــن جــای کار تعجب آورترین بخش 
از ســخنان او به حســاب بیاید؛ نهادهای 
مردمــی یا صنفی اساســاً بــا حاکمیت 
ارتباط مادی داشــته  نباید  به هیچ عنوان 
باشــند زیرا اگر این طور نباشد، نمی تواند 
آزادانه و مستقل کارکرد خودش را داشته 
باشد و از حقوق و حیثیت اعضای خودش 
دفــاع کند. چرا؟ چون ممکن اســت این 
حرکت های مســتقل با نفــع حاکمیت و 
دولــت در تضاد باشــد و در این صورت 
مدیــران نهــاد مجبورند دهــان خود را 
ببندنــد زیرا بیم قطع بودجه را همیشــه 

با خود دارند.
  اســتادانه به دنبال زدن نهادهای 

مدنی هستند
پیرنیاکان در بخش دیگری از ســخنانش 
افزود: »متأســفانه آن طور کــه بوی آن 
می آیــد در این تغییر و تحول اخیر دارند 
نهادهــای مدنی را می زننــد و نمونه اش 
هم اینکــه بودجه های این  نهادها را قطع 
می کنند؛ یعنی خیلی استادانه وارد زدن 
نهادهــای مدنی شــده اند. نمی گویند که 

این نهاد مدنی را نمی خواهیم.
 در برهــه ای این اتفاق افتاد و یك زمانی 
قبــل از دوره آقــای روحانــی در دولت 
پیشــین نهادهای مدنی را علناً می زدند، 
اما الان این کار بســیار چــراغ  خاموش 
انجام می شود، بودجه اش را قطع می کنند 
درصورتی کــه وقتی بودجــه یکجا قطع 
می شــود به تدریج آنجــا از بین می رود. 
نمی گوینــد خانه هنرمندان بــه درد ما 

نمی خورد. 
آن هــا خانه هنرمندان را بــا بحران مالی 
روبــه رو می کنند و فردا هــم نوبت خانه 

تئاتر، موسیقی، سینما و... است.
 من اینجا به همکاران و دوســتان خودم 
می گویم که ما باید هر طور هســت از هر 
طریقی »خانه موســیقی« را حفظ کنیم. 
حال بودجه دادند که هیچ اگر هم ندادند 
ســعی کنیم با اندک هم شــده و از حق 
عضویت هــا چــراغ اینجا را روشــن نگاه 

داریم.«
این بخش از سخنان آقای پیرنیاکان هم 
واقعاً مایه تحیر اســت؛ روشن نگه داشتن 
این چراغ که اصل و غایت نیســت؛ هدف 
تلاش برای آرامش و از بین بردن دغدغه 
اهالــی این صنف باید باشــد نه روشــن 
نگه داشــتن چراغ این خانه به هر قیمتی. 
خوب بود آقای ســخنگو باصلابت درست 
همان طور که جمله »هنرمندان میزبانان 
تاریخ اند« را از کتاب »راز آشــکارا« وام 

گرفــت و بــه زبــان آورد می گفت ما در 
طول این ســال ها با دریافــت بودجه از 
شــهرداری و وزارت ارشــاد نقض غرض 
کردیم و بدون رعایــت منافع اهالی این 
خانه مســیر اشتباهی را در پیش گرفتیم 
و بنا داریم از این به بعد این راه نادرست 
را تــرک کنیم و در مســیر منافع صنف 

گام برداریم.
پای  روی  باید  موســیقی«  »خانه   

خودش بایستد
برای  نهــاد  این  برنامه هــای  او دربــاره 
اســتقلال مالی »خانه موســیقی« گفت: 
»الان در هیــات مدیره ســعی ما بر این 
اســت که »خانه موســیقی« بتواند روی 
پای خودش بایســتد، مســائل اولی که 
اندکی درباره آن هــا توضیح دادم به این 
خاطر اســت که بتوانیم درآمدزایی کنیم 
که دستمان نه طرف شهرداری دراز باشد 
و نه طرف وزارت ارشــاد زیــرا ما نهادی 
مستقل هستیم و وقتی استقلالمان کامل 
می شــود که از نظر مالی هم اســتقلال 
داشــته باشیم. درست اســت و اصلًا در 
قانون اساسی است که حاکمیت، دولت ها 
باید بــه نهادهای  و شــهرداری ها حتماً 
مدنــی ازلحــاظ مالی کمك کننــد، اما 
وقتی کســی به این قضیه اعتقادی ندارد 
و می خواهــد آن را از ریشــه بزنــد باید 
نهادهای مدنی سعی کنند خودشان روی 

پای خودشان بایستند.«
البته جای شــکرش باقی اســت که این 
نوازنــده نامــدار بالاخــره دربــاره لزوم 
اســتقلال خانه موســیقی جملاتی را به 

زبان آورد اما با مقدماتی غلط.
 ســازوکار سیاســی و فعالیــت احزاب 
و تشــکل ها در مملکــت ما نــه در این 
چهل ســال که در 1۰۰ســال گذشــته 
نشــان می دهد که اصنــاف و خانه های 
به دولت  وابســتگی مالی  باوجود  صنفی 
و حاکمیــت حتی نمی تواننــد به راحتی 
نفس بکشــند چه رســد بــه فعالیت در 
جهت منافع صنف یا حزب؛ بنابراین بیان 
جمله »وقتی کسی به این قضیه اعتقادی 
ندارد«، اساســاً غلط اســت چون خیلی 
وقت اســت کــه در بدنــه حاکمیت این 
اعتقاد وجود ندارد و این ســخن مربوط 

به امروز و دیروز نیست.
 بودجه هــای کلان برای ارگان های 

فرهنگ ستیز
از آن طرف  پیرنیاکان گفت: »ما  داریوش 
می بینیم که بودجه های بســیار کلانی در 
جاهایی به نام فرهنگ داده می شــود که 
اصــلًا ربطی به فرهنگ ندارد. بودجه های 
کلانی در جاهایی خرج می شود که اصلًا 
فرهنگ ســتیزی در آنجا رایج است، پس 
نه تنها در مســیر فرهنگ خرج نمی شود 

بلکه فرهنگ ستیزی هم هست.
 این اســت که تمام تلاش مــا به عنوان 
هیات مدیره یا شــورای عالــی که دیروز 
درباره اش در شورای عالی هم این صحبت 
بود و بســیار هم اعضای شــورا روی آن 
تأکید داشــتند که خانه باید بتواند روی 
پای خودش بایســتد و احتیاجی نداشته 

باشد تا استقلال خودش را حفظ کند.«
در نهایت به نظر می رسد برای رسیدن به 
این هدف به برنامــه ای کارکردی و البته 
قابل اجرا نیاز باشد و به جای کلی گویی به 
نظر می رســد وقت آن رسیده که مدیران 
خانه های صنفی ازجمله خانه موســیقی 
به ارائه شــیوه ای که در ســر دارند برای 
رسیدن به اهداف قابل احترام همت کنند.
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چطور می خواهید روی پای خودتان بایستید؟
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